
Pani Urszula Jabłońska: „Pierwsze pytanie dotyczy dotacji udzielanej na tzw. 

drogi dojazdowe do pól. Podczas wyjazdowego spotkania Komisji Rolnictwa 

Pan Marszałek Baszko mówił, że będziemy otrzymywali informacje na temat 

udzielonych dotacji na drogi dojazdowe do pól. Z tego, co wiadomo dotacja 

została przydzielona, jednakże Komisja Rolnictwa nie otrzymała takich 

informacji. Bardzo proszę o informację na jakich zasadach udzielono tych 

dotacji. Na BIP jest uchwała Zarządu, która pokazuje, że 36 wniosków zostało 

rozpatrzonych pozytywnie. Dlaczego te, a nie inne wnioski otrzymały 

dofinansowanie i od czego zależy procentowy poziom dofinansowania tych 

wniosków.” 

 
 


